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Megtartotta tisztújító közgyűlését a Magyar Polgári Párt, ahol az elmúlt időszak beszámolója és
a 2012-es helyhatósági választásokra való felkészülés is napirenden volt.

        

  
      

„Köztudott, hogy Vajna Imre lemondott, így eddig Gálfi Árpád alelnök látta el a szervezet
székelyudvarhelyi elnöki tisztséget" – tudatta 
Orbán Balázs
, a párt ügyvezetője. Az elnökségi tagok sorát kiegészítették egy fővel, a többi tagot
megerősítették tisztségében, majd a küldöttgyűlés 
Molnár Miklós
ra bízta a városi szervezet vezetését, míg az alelnöki teendőket a továbbiakban Gálfi Árpád
látja el.
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Az új elnök elmondta, hisz az MPP tiszteletbeli elnöke, Kövér László mondásában, miszerint a
politika és az erkölcs nem összeegyeztethetetlen.

  

 

  A többség a cél a tanácsban
  

A helyhatósági választások kapcsán a közgyűlés megbízta az elnökséget, hogy javaslatokat
tegyen a polgármester-jelölt és a 24 tanácsos-jelölt személyét illetően. A végső döntést a
közgyűlés hozza majd meg. Kérdésünkre válaszolva elmondták, hogy legkésőbb április
utolsó hetében szavaznak a jelöltekről.

  

„Célunk egyértelmű: 2008-ban nyolc tanácsosi mandátumot szereztünk, 2009-ben kilencet, és
ha csak a számokat nézzük, akkor 2012-ben tizenkét tanácsosi helyet szeretnénk, de többséget
mindenkép" – jegyezte meg Molnár Miklós.

  

 

  Jöhet Nyirő
  

Nyirő József hamvainak újratemetése kapcsán a polgáriak elmondták, ezt a Magyar
Országgyűlés Hivatala és a Székelyudvarhelyért Alapítvány közösen szervezik május 27-én,
Székelyudvarhelyen.

  

Időközben a Nyirő emlékbizottsághoz is érkezett néhány ötlet: szeretnék, ha a könyvtár venné
fel Nyirő nevét, valamint, hogy létrehozzák az író emlékházát a Nyirő-villában. Mindezek
mihamarabbi megoldásaként húsvét után rendkívüli tanácsülést kezdeményeznek a polgáriak.

  

 

  Lesz megoldás a távfűtésre?
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Az MPP képviselői szót ejtettek a Márton Áron térről is, melynek sürgetik felújítását, valamint
bírálták az Urbana Rt. működtetését. A polgáriak szerint „kietlen rendszerről" van szó és egy
olyan megoldáson gondolkodnak, ami a távfűtési rendszeren levő 2300 család problémáit
megoldja, ám konkrétumokkal csak a későbbiekben kívánnak előrukkolni.

  

Szász Jenő pártelnök az ivóvíztisztító kapcsán kifejtette: „Büszke vagyok a vízmű átadására,
erre a munkára, mert ez is az én örökségem, mint ahogy a hulladékgazdálkodáshoz is sok
közünk volt. Balkáni stílusnak tartjuk, ha valaki más tollával ékeskedik. Ha sportszerűek
volnának a mai városvezetők, akkor egyszerűen a szalagot csak harmadikként vágnák el.
Elsőként a debreceniek, másodikként a volt városvezetés és csak gesztusként ők"
.

 3 / 3


